
RADA MIEJSKA
W MOSI?HE

Protokół nr 47/14
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 9 stycznia 2014 r.,
w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, p1. 20 Października 1

Posiedzenie otworzyła o godz. 17.30 Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury
i Sportu Małgorzata Kaptur. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej
komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonych list obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Kierownik Referatu Oświaty Małgorzata Kasprzyk zwróciła uwagę, że stronie 17 projektu
Strategii Rozwoju Gminy Mosina na lata 2014 do 2020+ powinien być zapis, iż na terenie
gminy funkcjonuje jedenaście szkół, a nie dwanaście. Stwierdziła też, że na stronie 18 tego
projektu strategii są podane dane liczbowe dotyczące liczby uczniów szkół podstawowych
i gimnazjalnych na terenie gminy Mosina, w oparciu o Główny Urząd Statystyczny, które nie
są zgodne z danymi znajdującymi się w sprawozdaniach systemu informacji oświatowej.
Wyraziła przy tym przekonanie, że dane z systemu informacji oświatowej są realniejsze
i prawdziwsze. Zaproponowała też, aby na stronie 18 zamiast dotychczasowego, znalazł się
zapis w brzmieniu: Prawie wszystkie szkoły podstawowe i gimnazja posiadają świetlice, salki
gimnastyczne, sale gimnastyczne (nie wszystkie pełnowymiarowe), boiska trawiaste, boiska
wielofunkcyjne z nawierzchnią poliuretanową, place zabaw.
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję na temat
powyższej propozycji tego zapisu.
W jej wyniku, przewodnicząca obrad Małgorzata Kaptur zaproponowała, aby w związku
z tym, że Marcin Ługawiak z DGA Optima Sp. z o. o. zwróci się do Kierownika Referatu
Oświaty Małgorzaty Kasprzyk o pewne dane, przy okazji „pani kierownik” doprecyzowała
wtedy brzmienie przedmiotowego zapisu.
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Krosinku Bogumiła Woroch zwróciła uwagę, że na stronie
18 projektu Strategii Rozwoju Gminy Mosina na lata 2014 do 2020+ znajduje się zapis,
zgodnie z którym prawie wszystkie szkoły posiadają wystarczającą liczbę sal lekcyjnych,
z wyjątkiem szkoły w Krośnie, gdzie jest dwuzmianowość. Tymczasem w obydwu
budynkach Szkoły Podstawowej w Krosinku też jest dwuzmianowość, a nie zostało to ujęte.
Żaden z budynków tej szkoły nie posiada placu zabaw.
Kierownik Referatu Oświaty Małgorzata Kasprzyk zaproponowała, aby na stronie 19 projektu
tej strategii, gdzie znajduje się wykres 8 — podać wyniki liczbowe i procentowe od roku 2009
do roku 2013 oraz taki ogólny opis do tego wykresu.
Prowadząca obrady Małgorzata Kaptur wyraziła przekonanie, że w przedmiotowej strategii
punktem odniesienia powinien być w zasadzie jedynie Powiat Poznański.
Kierownik Referatu Oświaty Małgorzata Kasprzyk stwierdziła, że ma uwagi do tabeli 5:
Mocne i słabe strony, która znajduje się na stronie 68 lub 69 projektu przedmiotowej strategii,
gdzie w słabych stronach jest zapis: Niski poziom kształcenia w szkołach podstawowych
i gimnazjalnych w stosunku do poziomu kształcenia w aglomeracji poznańskiej. Wyraziła
przy tym przekonanie, że ten zapis powinien brzmieć: Niezadawalające wyniki sprawdzianu
po klasie szóstej szkoły podstawowej i egzaminu po klasie trzeciej gimnazjum w stosunku
do wyników osiąganych przez szkoły aglomeracji poznańskiej.
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję w powyższej
sprawie.



W trakcie tej dyskusji, na Salę Posiedzeń przybył radny Jacek Rogalka, tak więc odtąd
w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu udział brało
7 jej członków.
Kierownik Referatu Oświaty Małorzata Kasprzyk zwróciła uwagę, że nietrafiony jest też
zapis na stronie 73 lub 74 projektu przedmiotowej strategii, zgodnie z którym na tle innych
gmin aglomeracji poznańskiej, wyniki mosińskich szkół nie są złe.
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję w powyższej
sprawie, w wyniku której przewodnicząca obrad Małgorzata Kaptur zaproponowała,
aby zapis ten brzmiał: Na tle innych gmin aglomeracji poznańskiej, wyniki uzyskiwane przez
nasze szkoły są nieznacznie niższe niż średnia w powiecie.
Kierownik Referatu Oświaty Małgorzata Kasprzyk zwróciła uwagę, że na stronie 18 projektu
przedmiotowej strategii, bezpośrednio po wykresem 6, znajdują się zapisy dotyczące spadku
liczby dzieci uczęszczających do szkół podstawowych i do gimnazjów, które są niezgodne
z danymi systemu informacji oświatowej.
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję w powyższej
sprawie.
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Krosinku Bogumiła Woroch zwróciła uwagę, że na stronie
62 projektu jest zapis dotyczący uruchomienia gabinetów stomatologicznych i realizacji
programu profilaktyki stomatologicznej w szkołach i nic więcej nie ma na ten temat.
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję w powyższej
sprawie.
Dyrektor Przedszkola Nr 3 Integracyjnego w Mosinie Elżbieta Jędrowiak zwróciła uwagę,
że na stronie 19 projektu przedmiotowej strategii znajduje się zapis w brzmieniu: Szkoły
jednak wymagają ocieplenia zewnętrznego, w sytuacji, gdy praktycznie wszystkie
przedszkola również tego wymagają.
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję w powyższej
sprawie.
Dyrektor Mosińskiego Ośrodka Kultury Marek Dudek przedstawił swoje uzasadnienie zapisu
na stronie 23 projektu przedmiotowej strategii, według którego podczas Ogólnopolskich Dm
Artystycznych z Gitarą cyklicznie odbywają się koncerty światowej sławy muzyków,
kompozytorów i wokalistów. Wskazał przy tym na potrzebę zapisania w celach operacyjnych
jako kierunku działania: podnoszenie kompetencji kulturalnej mieszkańców.
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję w powyższej
sprawie, w wyniku której prowadząca obrady Małgorzata Kaptur zaproponowała,
aby Dyrektor Mosińskiego Ośrodka Kultury Marek Dudek przygotował odpowiednie
brzmienie zapisu, który proponuje wprowadzić i przekazał swoją propozycję,
za pośrednictwem Sekretarza Gminy Mosina Julii Olejniczak-Kowalskiej, twórcom
przedmiotowej strategii.
Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth ustosunkował się
do faktu zaliczenia do słabych stron małej różnorodności infrastruktury i oferty usług
sportowo-rekreacyjnych.
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję na temat
powszechnego zjawiska zwalniania uczniów z zajęć wychowania fizycznego.
Przewodnicząca obrad Małgorzata Kaptur zwróciła się do zebranych z prośbą, aby jeśli
jeszcze nasuną się im jakieś uwagi do projektu Strategii Rozwoju Gminy Mosina na lata
2014 do 2020+, przekazali je Sekretarzowi Gminy Mosina Julii Olejniczak-Kowalskiej.
Prowadząca obrady Małgorzata Kaptur zwróciła się z prośbą aby dyrektorzy szkół, którzy
ze względu na krótki czas, jaki mieli od otrzymania zaproszenia do terminu dzisiejszego
posiedzenia, nie zdążyli przygotować informacji na tematy dotyczących innowacji szkolnych,



programów autorskich, publikacji nauczycieli oraz sukcesów nauczycieli i uczniów,
przekazali taką informację w formie pisemnej w terminie późniejszym.
Następnie kolejno Wicedyrektor Zespołu Szkół w Daszewicach Arieta Pawlak, Dyrektor
Gimnazjum nr I w Mosinie Ewa A. Szymańska, Dyrektor Gimnazjum w Pecnej Lidia Szyrej,
Dyrektor Zespołu Szkół w Mosinie Alicja Trybus, Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1
w Mosinie Kamila Buska i Dyrektor Szkoły Podstawowej w Krosinku Bogumiła Woroch
przedstawili informacje na temat innowacji szkolnych, programów autorskich i publikacji
nauczycieli w placówkach oświatowych, którymi kierują.
Dyrektor Zespołu Szkół w Mosinie Alicja Trybus, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Krosinku
Bogumiła Woroch, Wicedyrektor Zespołu Szkół w Daszewicach Arieta Pawlak, Dyrektor
Szkoły Podstawowej w Pecnej Małgorzata Sroczyńska i Dyrektor Gimnazjum w Pecnej Lidia
Szyrej przedstawili informacje na temat sukcesów nauczycieli z placówek oświatowych,
którymi kierują, a następnie Dyrektor Gimnazjum w Pecnej Lidia Szyrej, Dyrektor
Gimnazjum nr 1 w Mosinie Ewa A. Szymańska, Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1
w Mosinie Kamila Bilska, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Krosinku Bogumiła Woroch
i Dyrektor Zespołu Szkół w Mosinie Alicja Trybus — informacje na temat sukcesów uczniów
z placówek oświatowych, którymi kierują.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 19.30.
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Piotr Sokołowski Małgorzata”Kaptur


